
Protokoll Styrelsemöte i Fjärdhundra sportklubb 2020-10-11
Styrelsemöte Fjärdhundra sportklubb
Datum: 2020-10-11
Plats: Mellevi
Tid: 19:00

Närvarande
Martin Lindbom (ordförande)
Maria Hägglöf (ledamot)
Anna Sager (ledamot)
Johan Engwall (vaktmästare/skötsel/fastighet)
Robert Schyman (ledamot)
Monica Enqvist (sammankallande för innebandy)
Sara Eriksson (sammankallande för handboll)

Första delen av mötet, punkt 1 – 4 närvarar Annika Södergren (kassör)

§1. Mötets öppnande
Ordförande hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.

§2. Godkännande av dagordning
Förslag till dagordning fastställdes.

§3. Godkännande av föregående protokoll
Föregående protokoll genomläses, godkändes och lades därefter till handlingarna.

§4. Ekonomi
Sportklubbens kassör förklarar hur den ekonomiska bokföringen för klubben är upplagd. Hon går igenom 
konton, konteringar och saldon. Närvarande vid mötet kunde ställa frågor. Sammantaget framkommer 
att klubbens ekonomi påverkats av pandemi och färre lag/medlemmar men att klubben ändå har en 
stabil och ordnad ekonomi. Kassören har gjort ett gott arbete.

Denna Period 200901–200930, +18,452,82kr
Summa kassa och bank 543,245,40kr

Beslut
att Kassör vid varje månadsrapport även skickar med dagboken (en mer specificerad översikt av de 

transaktioner som gjorts) så kan styrelsen vid behov eftersöka eventuella poster/transaktioner 
där det finns frågor eller funderingar.

§5. Ordförande har ordet
Ordförande berättar att; 

- projektet “Fjärderboll”, kommit igång. Sportklubben erbjuder öppen verksamhet i sporthallen på 
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fredagar och söndagar, allmänheten kan boka bana att spela på (Badminton).

- Guldkantsbidraget är återrapporterat av Martin/ordförande. 
- Klubben har felanmält ventilationen samt belysningen i Sporthallen, enligt uppgift så ska 

armaturen åtgärdas v42. Väldigt många lampor trasiga, mörkt och dunkelt i hallen. 
- Hur fungerar “matchbelysningen i hallen”? Handbollen har försökt få igång den men inte lyckats, 

finns det någon som vet hur man får igång denna funktion? 
- De “coronasäkrade insatser som gjordes” av styrelsen i sporthallen har tagits bort av städet i 

hallen som inte delade klubbens upplägg av ”Coronamarkeringar”. 
- Ordförande berättar att sponsorintäkter sannolikt ligger kring 60 000 kr i dagsläget vilket är lägre 

än föregående år men ändå bra i förhållande till rådande situation kring pandemin.
- Ordförande berättar att i bollrummet i sporthallen finns nu ett kodlås/box där nycklar till skåpen 

med utlåningssaker finns. 
- Kioskkassan lämnats in (och hämtas ut som vanligt) hos Emma Sandelin men sannolikt kommer 

klubben bara att sluta hantera kontanter, övergång till swish är önskvärd så snart som möjligt.
- Ordförande Enrico har inte inkommit med någon rapport inför dagens möte gällande punkten 

ordförande har ordet.

§6. Rapport från sektionerna
Fotboll
Ingen rapport idag, ingen närvarande från sektionen vid dagens möte.

Handboll
Handbollen har genomfört en funktionärsutbildning, god uppslutning från Fjärdhundra och Enköping, 
cirka 10 deltagare.

Äldsta flicklaget har tränat hela sommaren, andra flicklaget har börjat sina träningar nu. 

En informationslapp om nuvarande lag och träningstider har lämnats ut gemensamt (den som klubben 
gjort gemensamt) för handboll och innebandy via skolan i s.k. veckobrev. 

Äldsta flicklaget åker till Ludvika. 

Handbollen har två domare som gått utbildningen igen. Äldsta flicklaget har s.k. distriktsdomare men 
yngre flicklaget har ”vanliga” domare. 

Det har fungerat med handbollens premiärmatch både vad gäller logistik samt publik (ej över 50). 

För handbollarna gäller vax, det är klisterförbud på alla bollar, alla lag inom sportklubben kör med vax. 
Handbollen kollar igenom om befintliga matchställ kan passa.

Önskemål om inköp; 
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1) Tidtagarur samt en visselpipa i sekretariatet men alla ledare behöver också en egen. Om något 

med den fasta klockan failar så behövs ett tidtagarur, man får inte använda telefonen, ett basic 
tidtagarur behöver därför köpas in. 

Beslut
att Ordförande, Martin ser över inköpsbehoven och beställer därefter det som bedöms behövas för 

Handbollen.

Innebandy
Säsongen har startat upp och kommit igång på ett bra sätt. I seriespelande lag i knatteserien finns bara 
en tränare, tillika lagledare, det är skört men ledaren har hittat en form som upplevs genomförbar och 
föräldrar kommer att få hjälpa till med vissa uppgifter på anvisning.

Inkomna önskemål om inköp:
1) Till motionsinnebandy tjejer/barn, a) Två kompletta målvaktsställ (med hjälm), ett storlek 170 och ett 
storlek 150 (köp gärna fjolårets kit så blir det billigare) enligt ledarna som pratat med Sportringen. Enligt 
sportringen är tröjorna inte så breda så det skulle behövas en extra tröja till i storlek S (en tröja som 
extrainköp) enligt ledarna.
2) Till pojklaget 08/09/10, a) magplatta (storleken kan vi ge uppgift om på måndag), ev. också 
målvaktshandskar
3) Till pojklaget 11/12, a) målvaktshandskar, b) ledarställ till lagledare/tränare (en uppsättning)
4) Visselpipor, det kanske behövs till fler lag, nu ska man ju inte låna visselpipor. Innebandyn skulle 
behöva cirka 10 st.
5) Seniorinnebandyn önskar köpa in knäskydd, en uppsättning. 

Frågan kring spelarövergång är aktuell utifrån att tidigare spelar från A-laget söker sig till andra klubbar 
och att sportklubben får förfrågningar som spelarövergång. Monica har nu fått behörighet att göra 
godkännande av spelarövergång.

Beslut
att inkommer frågor ang. spelarövergång i innebandy till klubben så avisera det till Monica.

Beslut
att inköp enligt ovan kan göras av Sportklubben, Martin, ordförande ombesörjer att 

order/beställningen till Sportringen kommer iväg så snart information om alla storlekar 
inkommit. 

Skidor/ Friskvård/Barngymnastik
Maria uppger att Sara Svadling (ej närvarande vid just detta möte) informerat om att det inkommit en 
person som är intresserad av att leda barngymnastiken men tyvärr är det ändå minst en ledare för 
lite/en vuxen för lite för att aktiviteten ska kunna drivas på ett säkert och stabilt sätt. Aktiviteten är 
fokuserad på rörelse och hopp och lek. Ålder på barnen är 3 – 5 år. Ingen annan förälder har anmält sitt 
intresse. 
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Beslut
att avvakta och se om Sara S har fått in någon fler intresseanmälan innan aktiviteten ställs in totalt. 

Om någon fler inte anmäler sitt intresse så läggs aktiviteten ned.

Cirkelfys kör två gånger i veckan, en ute och en inne.

Festkommittén
Två möten om Zombierun har genomförts. Framkommit att man måste ha tillstånd från polisen för att 
arrangera denna typ av aktivitet med anledning av Coronapandemin. Maria håller på att 
sammanställa/fylla i ansökan som sedan ska sändas till polismyndigheten i Enköping. Coronasäkrande 
insatser har diskuterats när det gäller situationer som köbildning, kioskhantering, spårläggning så att det 
blir öppnare kring starten, föranmälning med olika starttider för att minimera trängsel/spridningsrisk. 
Behövs många frivilliga som kan kontrollera avstånden, att människor inte står för tätt. Utkast till 
spårdragning har gjorts i två versioner, Martin, ordförande har gjort en karta. 

Ansökan om aktivitetsbidrag gällande Zombierun har skickats till kommunen och klubben inväntar 
beslut.

Beslut
att Maria fyller i tillståndsansökan tillsammans med Martin, ordförande och ansökan till 

polismyndigheten skickas in på fredag. 

§7. Föranmälda frågor
1) Belastningsregistret

Det finns 15st kvar där som inte uppvisat utdrag ur belastningsregistret. Kan vi gå igenom och bocka för? 
Genomgång av namnen på de ledare som inte kryssats i som att de uppvisat registerutdrag ur 
belastningsregistret görs under mötet. Några av dem är nya ledare.

Beslut
att Martin, ordförande mailar Britta, medlemsansvarig om att instruktion om hur man kryssar 

i/fyller i att utdrag ur belastningsregistret ska skickas till sammankallande för varje sektion. Varje 
sammankallande är ansvarig för att kolla upp att ledare inom sektionen är avkryssade i laget.se.

2) Inköp till städdag och “att göra listan”
Ordförande har lagt ut om vilka delar som ska göras under städdagen. Tidigare har styrelsen pratat om 
att städdagar skulle leasas ut till något specifikt lag som skulle kunna tjäna omkring 2500 kr om cirka fem 
– tio personer sluter upp. Till denna städdag har detta system inte tillämpats utan officiell inbjudan har 
gått ut brett till medlemmar samt via FB Fjärdhundra lever. För detta år håller vi oss till den offentliga 
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inbjudan men för kommande städdagar ser vi över att kunna erbjuda något lag att få möjlighet att tjäna 
pengar till lagkassan. 

Beslut
att arrangemanget kring kommande städdag och eventuellt peng som lagen kan få diskuteras vidare 

vid nästa styrelsemöte.

3) Livestrema hemmamatcher?
Solid sport används av klubbar i Enköping, Sara kollar upp kring de regler som gäller för andra klubbar 
kring hur det har gjort, det vore kul om också Fjärdhundra sportklubb kunde streama matcher. Sannolikt 
kommer utrustningen att kosta klubben, kamera och ställ sannolikt, ev. kan det funka med mobiltelefon 
och extern mikrofon men Sara kollar vidare för att se hur klubbar i Enköping gjort. Hon återkommer med 
information om den frågan.

4) Föreningsanda
Punkten utgår. Johan har ett förslag på att göra någon kul present att ge lagen, ev. använda jorden som 
kommunen lämnat kvar på Mellevi. Kommunen avser/har inte budgeterat för att frakta bort jorden. 
Johan tänker på någon tavla med andemeningen “på denna jord har X-laget vunnit” mm. Johan tänker 
vidare kring detta. 

5) Rutiner för inköp av material
Lagens inköp ska göras på så sätt att önskemål om inköp lämnas till sammankallande som sedan 
diskuterar inköp med ordförande. Struktur för detta måste tydliggöras och kommuniceras. Huvudsyfte 
med denna struktur är att se att man inte köper in dubbletter eller att inköp/beställningar redan är på 
väg. 

6) Mellevi Planbelysning?
Ordförande har tankar kring om det skulle behövas en belysning för planen på Mellevi, hur tänker 
styrelsen kring detta?

Ordförande lyfter denna fråga på mötet idag, friskvården har efterfrågat att eventuellt kunna hålla till på 
Mellevi en bit in på hösten och då skulle belysning vara bra. Om A-lag för vuxna, exempelvis fotboll så 
skulle det vara mer attraktivt för lag att spela i Fjärdhundra. Det krävs att sportklubben i sådana fall har 
ett avtal med kommunen för att de äger anläggningen Mellevi, Sportklubben kan inte ansöka om bidrag 
eller medel och ”bara sätta upp belysning” utifrån att det är kommunens mark och kommunens 
anläggning/säkerhetsansvar. 

Beslut
att styrelsen vilar med frågan utifrån att belysning och konstgräs sannolikt är förutsättningar för 

varandra eftersom att det inte går att spela på gränsplan så sent på säsongen oavsett om det 
finns belysning eller inte. 
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Inkommit önskemål om paddelbana i Fjärdhundra vid tennisbanan vid badet. Kan FSK som klubb hjälpa 
till att driva frågan mot/tillsammans med kommunen. Mötet diskuterar och finner att det är skulle vara 
ett roligt initiativ men på likande sätt som ovanstående så kan Sportklubben inte agera själv kring 
kommunala anläggningar.

§8. Övriga frågor
1) Inkommit mail till styrelsen om att ordförande Enrico Seeling på egen begäran med omedelbar 

verkan vill avsäga sig uppdraget som ordförande i Fjärdhundra sportklubb. 

§9. Nästa möte
Datum: 8 nov
Tid: 19:00
Plats: Mellevi

§10. Mötets avslutande
Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.

Vid pennan,

Monica Enqvist
(sekreterare för dagens möte)


